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26. september 2024 

 

26. september 2024 

 

 

 

Deltagere: 

Signe Enemark 

Jack Austern  

Marese Annalise Kleven 

Karen Meier Rasmussen 

Anne Stubsgaard   

Anna Kvist Knorborg  

Anja Muhlig 

Maria Lykke Andersen 

Carolina Majlis Fink 

 

Albert Møller Andersen Ahlbom, elevrepræsentant  

, elevrepræsentant (afventer valg) 

 
Johanne Sjöström Rieks, medarbejderrepræsentant   
Line Behrens deltog som medarbejderrepræsentant i stedet for Lars Bechager 

 
Mikael Guldbæk Hermansen 

Pernille Østergård 
 

Afbud fra: 

Sofie Lunøe  

Natalie Weischer Godske  

Peter Sloth Madsen  

Lars Bechager, medarbejderrepræsentant  

 

Simon Abramowitz, AF-Amager deltog i mødets punkt 2 

___________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Mødet blev holdt i mødelokale 1.19 i udskolingen 

tirsdag den 24. september 2024 kl. 17:00 – 19:00  

efterfulgt af møde med kontaktforældrene i Auditoriet kl. 19:00 – 20:00 
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http://www.kk.dk/
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Ca. Tid # Emne Formål 

17.00 1 Godkendelse af dagsorden 

 

Kort præsentation af de nye elevrepræsentanter - de var ikke til stede 

Valg af 

mødeleder 

og 

ordstyrer 
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17.05 2 3. Prognose for regnskab 

Simon præsenterede sig selv – han er skolens og KKFO´s 

økonomimedarbejder fra forvaltningen. 

Regnskab og prognose blev gennemgået i overskrifter. 

 

Resume skolens økonomi: 2023 underskud på ca 400.000 som følger 

med. 2024 ser ud til nu at have et underskud på ca 780.000. Det svarer 

til 0,7 procent af skolens samlede budget. I 2024 har der været en 

udmeldt besparelse på 600.000. Underskud under 2 procent er ikke 

kritisk. 

Der er kommet nogle ekstra bevillinger og der er også blevet trukket 

beløb grundet færre elever end først antaget. Generelt afregnes for 

elever den 5. september hvert år. I alt er det samlede budget 28.000 

højere. 

Obs: refusioner for sygdom, barsel og meritlærerstuderende 

refunderes forskudt med 2 måneders forsinkelse. 

Madskolen forventes samlet set at have 200.000 i plus. 

Drift: der budgetteres med at skolen bruger hele sit driftbudget.  

I alt en afvigelse på 789.000 i merforbrug 

Til næste år: nedskalering i budget til administrative og tekniske 

medarbejdere. 

 

Spørsgsmål: Hvordan ser det ud sammenlignet med andre skoler? 

Svar: Det ser fint ud. Skoler på Amager klarer sig generelt bedre end 

andre i byen. SIB er sammenlignelig med andre skoler på Amager. 

Hvordan undgår vi at akkumulerer større underskud? Underskuddet i 

år er mindre end sidste år. Der er foretaget besparelser jf. ovenfor og 

bl.a. også ved klassesammenlægninger som til næste år vil slå fuldt 

igennem. På den lange bane er der balance. 

Spørgsmål om evt. overskud og overførsel. Man kan kun overføre et 

overskud på 2 procent. Målet er heller ikke at have overskud - målet er 

altid at bruge pengene hensigtsmæssigt på opgaverne i løbet af året. 

For store overskud og underskud medfører handleplan iværksat af 

områdechefen. 

Der blev gjort opmærksom på at skolebestyrelsen kan sige nej til at 

godkende budgetter. 

Spørgsmål om fremtidige politiske besparelser: Indtil videre er 

udmeldingen, at det også gælder i 2025. For SIB 600.000 som i år.  

Der er lige nu politiske drøftelser om hvordan pengene fra 

specialområdet skal tilbage til skolerne i takt med at opgaven lægges 

ud på skolerne. 

 

KKFO: Fin økonomi. Prognosen siger et lille overskud på 70.000. Det er 

en forbedring.  

Der er frie driftsmidler for ca 350.000 til resten af året, når lønnen er 

betalt.  

 

Spørgsmål: kan man genoverveje eftermiddagsforplejning? Det må vi 

have som punkt. Det handler ikke kun om økonomi, men også plads og 

forsvarlig tilberedning. 

 

Spørgsmål: kan vi omskrive driftsmidler til lønmidler. 

Ja, det kan man og det gør KKFO`en.  

Orientering 
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Tilføjelse: KKFO`en havde sidste år et overskud på ca 350.000, så med 

det i mente og en nuværende prognose med overskud på 70,000 har 

KKFO`en brugt ca 300.000 over selve rammen i år. 
 

17.35 3 Nyt fra elevrådet Orientering 

17.45 4 Problematikken om digitale enheder i udskolingen  

– herunder også konsekvensen i budgettet 

 

Konklusionen fra sidst: Der ønskes fremadrettet mindre digitalisering 

og fortsat tilbud om at skolen tilbyder pc’er til alle elever i udskolingen. 

Mere analog undervisning. Se i øvrigt sidste mødes referat. 

Lærernes tilbagemeldinger på, hvor mange pc’er der har været til 

ekstern reparation, og hvor mange der er blevet væk skal gennemgås. 

Alt i alt er det en udgift på ca 100 – 150.000. Der bliver også købt nye, 

når pc’er simpelthen er blevet for gamle. 

 

Mere analog undervisning kræver nye indkøb af materialer – 

skolebestyrelsen skal være med til at kigge på prioriteringerne i det 

kommende budget. 

 

Der er også udfordringer med at passe på pc’er i basisskolen.  

Forslag: Kan man nøjes med at udlevere elevcomputere til eleverne i 8. 

og 9. klasserne og til eleverne i 6. og 7. klasserne oprettes klassesæt, 

der opbevares på skolen i vogne og låses inde.  

 

Der findes mange undervisningsportaler, hvor man kan finde analoge 

og billigere materialer end at købe bøger. 

Kan vi være lidt ”first mover” på indføring af mere analog undervisning 

Der er fortsat fokus på, at ”bring your own device” kan skabe sociale 

skel. 

 

Der er også delte meninger i personalegruppen omkring digital og 

analog undervisning. 

 

Forslag: Der nedsættes en arbejdsgruppe som skal kigge ind i udgifter 

for den ene og den anden beslutning om elevcomputere, mere analog 

undervisning, læring m.m., så vi er bedre klædt på til at kunne træffe 

beslutninger, når der skal lægges et nyt budget for 2025. 

 

Konklusion: Der ændres ikke i ordensreglerne omkring ”bring your own 

device”. Der er fortsat pc’er til børn i udskolingen. 

Der kigges ind i en arbejdsgruppe omkring analog og digital 

undervisning. Vi venter til ny skoleleder er startet. 
 

Opsumme-

ring af 

drøftelsen 

på seneste 

møde 

17.55  Spisepause  
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18.20 5 Gennemgang af listen over skolens principper, retningslinjer o.a. 

 

Hvilke skal gennemgås hvert år og hvilke kræver opdatering nu. 

 

Hvert år: 

Principper for teamdannelse 

Principper for kompetenceudvikling. 

 

Presserende: 

Retningslinjer for fritagelse for undervisning. 

Retningslinjer for brug af meddelelsesbog 

Retningslinjer for understøttende undervisning. 

 

Det pædagogiske program fra 2015 skal der kigges på med den nye 

skoleleder. 

 

Ny antimobbeplan – samt trivselsplan. 

Grundet en klage til DTUM er der forhold vi skal ændre, fordi der var 

mangler. Det har ledelsen nu kigget på, og forslag skal nu sendes ud til 

lærere og pædagoger og herefter behandles i skolebestyrelsen. 

 

Beskrivelse af kontaktforældrerollen og beskrivelse af 

aktivitetsforældrerollen er lavet sidste år og skal ikke laves om nu. 

 

Alle principper, retningslinjer mv ligger eller bør ligge på skolens 

hjemmeside. 

Drøftelse 

orientering  

 

18.35 6 Nyt fra personalet 

I udskolingen arbejdes fortsat med elevkulturen. Der er allerede sket 

forbedring. Der skal jævnligt drøftes gældende aftaler mv. Ledelsen har 

indkaldt til afdelingsmøde ang. den fremadrettede proces. 

 

Uge 39 – tidligere naturugen er i år en natur- og kulturuge i 

udskolingen. Det lader til at det fungerer rigtig godt for personalet. Der 

er flere muligheder for at finde på gode emner. 

I basis er det fortsat naturuge. 

 

Det er en fordybelsesuge på både basis og udskoling. 

 

Nyt fra ledelsen 

Den 1. oktober starter ny skoleleder og en ny afdelingsleder i basis. 

Der er fællessamling både i basis og udskoling, hvor eleverne får 

mulighed for at møde de nye ledere. Forældre er også velkomne. 

Godt nyt fra udskolingen: Der er meget, meget mindre hærværk på 

toiletterne. 

Elevkulturen er også udfordrende i basisskolen – se også sidste referat. 
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18.50 7 Eventuelt 

Høringssvar vedr. Miljøkonsekvens rapport for metro M5 anlæggelse er 

blevet godkendt og sendes til rette instans. 

 

Henvendelse fra forældre om skofri skole og undervisningstid. 

Der bliver svaret til forældrene i tråd med det allerede udsendte skriv. 

 

Henvendelse om muligheden for kortere skoledage i de mindre 

klasser.  

Det er en dyr løsning da KKFO’en så skal købes fri af skolen til at have 

længere åbningstid. Der konverteres allerede UUV fra 4. klasse og 

opefter. 

 

Underskrift af referat 

 

19.00  Kontaktforældremøde i Auditoriet  

 

 

Næste møde i skolebestyrelsen holdes den 23. oktober kl. 16:30 – 19:30  


